
98.III.2 - XX sesja Rady Miejskiej, 30 grudnia 2015 r. 

Interpelujący radny: Paweł Szewczyk 

Radny, nawiązując do uwzględnionych w budżecie Miasta środków finansowych na 

renowację murów obronnych, zwrócił uwagę, że ich część, 1/10, jest w zarządzie 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej. Radny zgłosił wniosek, aby ta część przekazana 

została do Zarządu Infrastruktury Miejskiej, i aby ZIM, jako jedną inwestycję, przeprowadził 

renowację murów.  
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